

Room Service Menu

Breakfast 6.00 am - 11.00 am

Continental Breakfast 4.5 OMR

Selection of Bakery Goods Basket served with Butter, Honey and Preserves.
Seasonal Fruit-Cuts, Orange Juice, Tea or Coffee.

American Breakfast 6.0 OMR

Two Fresh Eggs: Scrambled, Boiled, Fried or Poached.
Chicken Sausage, Beef Bacon and Hash-Brown Potatoes.
Seasonal Fruit-Cuts, Toast-Bred, Honey and Preserves. Orange Juice, Tea or Coffee.

European Breakfast 5.5 OMR

Omelet With your choice of mushrooms, cheese, onions, tomatoes, parsley, turkey bacon or chili.

Served with hash-brown Potatoes.

Seasonal Fruit-Cuts, Toast-Bred Basket, Honey and Preserves, Orange Juice, Tea or Coffee.

Arabic Breakfast 6.5 OMR

Labneh, Hummus, Olives, Tomato & Cucumber Salad,
Foul Mudammas & Shakshuka Eggs, Toast Bred & Arabic Basket served with Butter.
Seasonal Fruit-Cuts, Orange Juice, Tea or Coffee

Indian Breakfast 5.5 OMR

Spiced scrambled eggs, Served with Bharta Potatoes, Sambar and Indian bread.
Seasonal Fruit-Cuts, Toast-Bred Basket, Honey and Preserves, Orange Juice, Tea or Coffee.

A la carte breakfast :

Juice 1.6 OMR

Orange, Pineapple, Apple, Cocktail.

Homemade Bakery Basket 3.0 OMR

5 Pieces Basket: Croissants (Butter, Cheese & Zaatar), Danish pastry of the day, Pain au Chocolat.

Fruits, Yogurt and Cereals 3.5 OMR

Corn Flakes, Frosted Flakes, Bran Flakes and Rice Crispies with hot or cold milk.
Plain or fruit yogurt and Fresh seasonal fruit cuts.

Egg Dishes 2.7 OMR

2 fresh farm Eggs: Boiled, Fried, Poached, Scrambled or Omelet.

With your choice of mushrooms, cheese, onions, tomatoes, parsley or chili.

Served with hash-brown and grilled tomato.

*Add up to 3 Ingredients 2.0 OMR: mushrooms, cheese, beef bacon, chicken sausage.

Foul Mudammas 2.9 OMR

Traditional Arabic foul mudammas with vegetable condiments, garlic, cumin and olive oil.
Served with Arabic bread.

Lunch & Dinner 11.30 am - 11.30 pm

Soup

Soup of the Day 2.5 OMR

Please inquire about the daily specials.

Lentil Soup 2.5 OMR

Arabic lentil soup with croutons and lemon wedges.

Minestrone Soup 2.7 OMR

Seasonal vegetables with a balanced tomato-vegetable broth.

Appetizers

Bruschettas: Toasted bread lightly rubbed with garlic.

Classica 1.8 OMR

Drizzled with olive oil and balsamic, topped with tomatoes, basil and parmesan.

Fiorentina 2.5 OMR

Topped with creamy spinach and parmesan.

Calamari Fritti 3.8 OMR

Crispy and crunchy breaded rings with tartar sauce.

Onion Rings 2.2 OMR

Crispy deep fried onion rings served with Andalusia sauce.

Meatballs Marinara 3.2 OMR

Juicy Meatballs with house-made Marinara sauce.

Moutabbal 2.1 OMR

Grilled eggplant & tahini dip drizzled with extra virgin olive oil, topped with pomegranate. Served with Arabic bread.

Hummus 1.5 OMR

Pureed chickpeas and tahini dip with a touch of lemon and garlic, drizzled with extra virgin olive oil. Served with Arabic bread.

Assorted Cold Mezze 2.8 OMR

Hummus, Mutabbal, Tabboulah, Fattoush. Served with Arabic bread.

Prices in Omani Riyals, subject to 4% tourism fee, 5% municipality tax 5% VAT and 8% service charge.
الأسعار بالريال العماني، خاضعة لـ 4% رسوم السياحة، 5% ضريبة البلدية، 5% ضريبة القيمة المضافة و8% رسوم الخدمة.

Salads

Fattoush 3.5 OMR

Mixed lettuce, tomatoes, cucumbers, bell peppers, onions; tossed in a zesty sumac dressing with crispy Arabic bread.

Tabbouleh 1.8 OMR

Thin chopped fresh parsley and mint salad, tomatoes & onion cubes mixed with burghul. Dressed with lemon juice and olive oil.

Garden Salad 3.0 OMR

Mixed lettuce, tomatoes, bell peppers, carrots, red onions, cucumber and Balsamic vinaigrette.

Greek Salad 3.5. OMR

Cherry tomatoes, cucumbers, onions, kalamata olives and feta cheese in a smooth mustard Vinaigrette.

Caesar Salad 3.5 OMR

Crisp romaine tossed in robust homemade Caesar dressing topped with herbed croutons and shaved parmesan cheese.

Quinoa Salad 4.0 OMR

Quinoa, cherry tomatoes, rocket leaves and chickpeas drizzled with a homemade Balsamic dressing.

*Add On: Grilled Chicken Breast 1.0 OMR - Prawns 2.0 OMR

Sandwiches

Panini Caprese 3.5 OMR

Traditional Italian delight with thick tomato slices, mozzarella cheese and homemade pesto.

Chicken Panini 3.8 OMR

Delicious combination of tender grilled and juicy chicken, tomato slices, mozzarella cheese and homemade pesto.

Club Sandwich 4.0 OMR

Grilled chicken, turkey bacon, lettuce, tomato and cheese with a light mayo dressing.

Chicken Fajita 3.5 OMR

Pan Grilled Chicken marinated Cajun Seasoning with fresh three Colored Capsicum and onions, and served with Pico de Gallo and Chives Sour Cream.

Beef Quasadilla 3.5 OMR

Minced beef drizzled with cheese grilled inside a tortilla, with sour cream and tomato salsa on the side.

Prices in Omani Riyals, subject to 4% tourism fee, 5% municipality tax 5% VAT and 8% service charge.
الأسعار بالريال العماني، خاضعة لـ 4% رسوم السياحة، 5% ضريبة البلدية، 5% ضريبة القيمة المضافة و8% رسوم الخدمة.

Classic Burger 4.0 OMR

Grilled and smoky beef patty, topped with fresh sliced tomatoes, crunchy onions and lettuce.

Cheeseburger 4.5 OMR

Grilled and smoky beef patty with creamy melted cheese, topped with fresh sliced tomatoes, crunchy onions and lettuce.

Chicken Burger 4.0 OMR

Grilled and juicy chicken breast, topped with fresh sliced tomatoes, crunchy onions and lettuce.

*Add On: Fried Egg 1.0 OMR - Beef Bacon 1.0 OMR

**All Sandwiches are served with French fries & Garden salad.

Pizza & Pasta

Pizza Margherita 3.5 OMR

Homemade dough, tomato sauce, grated cheese.

Vegetarian Pizza 4.0 OMR

Homemade dough, tomato sauce, grated cheese, zucchini slices, bell peppers and mushrooms.

Pepperoni Pizza 4.5 OMR

Homemade dough, tomato sauce, grated cheese, beef pepperoni.

BBQ Chicken Pizza 5.0 OMR

Homemade dough, BBQ sauce, grated cheese, red onions, fresh cilantro.

Penne Alfredo 3.5 OMR

Creamy and rich pasta al dente sautéed with a hint of garlic, butter and parmesan.

Farfalle Rosé 3.5 OMR

Creamy and rich tomato sauce with parmesan cheese.

Seafood Spaghetti Marinara 4.5 OMR

Tossed with sautéed fresh mix of seafood, homemade Marinara sauce and Parmesan cheese.

Penne Arrabbiata 3.50 OMR

Spicy tomato sauce sautéed with red crushed chili flakes and parmesan.

Spaghetti Bolognese 4.3 OMR

Beef Bolognese and Homemade Tomato Sauce topped with Parmesan Cheese.

*Add On: Grilled Chicken Breast 1.0 OMR - Prawns 2.0 OMR

Mains

Chicken Grigliata 4.5 OMR

Grilled and juicy chicken breast, served with sautéed vegetables and spaghetti Aglio E Olio.

Beef Fillet 7.0 OMR

Tenderloin Steak Grilled to your perfection with Herb Butter. Served with Rosemary Potatoes and Sauteed Vegetables (Choice of Mushroom or Pepper Sauce).

Salmon Fillet 6.8 OMR

From the Atlantic and pan seared until golden brown. Served with mashed potatoes and creamy spinach.

Mahimahi Fillet 6.5 OMR

Fresh catch from Oman, pan seared with a white butter sauce, served on a homemade tomato coulis with rosemary potatoes and sauteed Vegetables.

Biryani

Slow cooked Chicken or Lamb flavoured with Indian Spices, layered with aromatic long Grain Basmati Rice, served with a side of Fresh Raita.

Chicken 4.5 OMR

Vegetables 3.5 OMR

Butter Chicken 5.5 OMR

Fresh Chickens in Spiced Tomato and butter Cream Sauce Served with Steamed White Rice

Shish Tawook 4.5 OMR

Fresh Chickens Thighs in Yoghurt-based marinade infused with Lemon, Garlic and Middle Eastern Spices. Served with saffron rice and Garlic Sauce.

Dessert

Traditional Umm Ali 2.5 OMR

Baked puff pastry, milk, nuts and cream.

Chocolate Tart 3.6 OMR

Rich Chocolate tart baked into a tender sweet crust.

Traditional Cheesecake 3.5 OMR

Creamy cheesecake with a crunchy biscuit base served with strawberry coulis.

Redberry Cheesecake 3.8 OMR

Creamy cheesecake with a layer of redberries coulis.

Caramel Molten Cake & Apple Crumble Duo 4.5 OMR

Warm and soft caramel cake and caramelized apple tart; served with vanilla ice-cream.

Duo Chocolate Molten Cake & Vanilla Puff Pastry 4.6 OMR

Warm and Soft Chocolate cake and a cream stuffed choux pastry; served with vanilla ice-cream.

Prices in Omani Riyals, subject to 4% tourism fee, 5% municipality tax 5% VAT and 8% service charge.
الأسعار بالريال العماني، خاضعة لـ 4% رسوم السياحة، 5% ضريبة البلدية، 5% ضريبة القيمة المضافة و8% رسوم الخدمة.

Half-Board & Full Board Main Courses:

For Half-Board and Full-Board meals, our guests are able to choose 1 appetizer, 1 main course and 1 desert. Or 1 appetizer, 1 Soup/Salad and 1 main course.

The Main Courses included in the Half-Board and Full-Board meals are as follow:

Chicken Grigliata
Mahimahi Fillet
Chicken Biryani
Butter Chicken
Shish Tawook

Panini Caprese
Chicken Panini
Chicken Fajita
Classic Burger
Chicken Burger

Pizza Margherita
Vegetarian Pizza
Penne Alfredo
Farfalle Rosé
Penne Arrabbiata

For any other item that is not included, a 3 OMR additional fee will apply.

Beverage List

Mocktails

Apple Mojito 2.9 OMR

Apple juice with soda, Lime juice and fresh Mint.

Banana Colada 2.5 OMR

Banana, Pineapple juice, and Coconut milk.

Super summer 2.5 OMR

Pineapple, Orange & Lime juice

Frozen Lemon Mint 2.9 OMR

Fresh Mint leaves blended with fresh Lemon juice and sugar syrup.

Soft Drink 1.5 OMR

Coca Cola, Coca Cola Light, Fanta, Sprite

Red Bull Energy 2.5 OMR

Iced Tea 1.5 OMR

Fresh Juice 2.7 OMR

Orange, Lemonade, Watermelon

Mineral Water

Arwa 0.5L 1.2 OMR - 1.5L 1.5 OMR

Sparkling Pellegrino. 0.5L 2.0 OMR - 1 L 2.5 OMR

Hot Drink

Espresso Single 1.5 OMR

Espresso Double 2.0 OMR

Cappuccino 2.5 OMR

Café latte 2.5 OMR

Cinnamon latte 2.5 OMR

Freshly brewed coffee 3.0 OMR

Turkish coffee 2.0 OMR

Hot chocolate 2.7 OMR

Arabic Coffee Pot with Dates 2.7 OMR

Tea Selection: Green, Mint, Chamomile, Jasmin 1.8 OMR

Prices in Omani Riyals, subject to 4% tourism fee, 5% municipality tax 5% VAT and 8% service charge.

الأسعار بالريال العماني، خاضعة لـ 4% رسوم السياحة، 5% ضريبة البلدية، 5% ضريبة القيمة المضافة و8% رسوم الخدمة.

قائمة خدمة الغرف

الإفطار 6.00 صباحًا - 11.00 صباحًا

إفطار كونتيننتال 4.5 ر.ع

مجموعة مختارة من سلة المخبوزات تقدم مع الزبدة والعسل والمربي، قطع فواكه موسمية، عصير برتقال، شاي أو قهوة.

الفطور الأمريكي 6.0 ر.ع

بيضتان طازجتان: مقلي أو مسلوق أو مخفوق.

سجق دجاج، لحم بقري مقعد وبطاطس هاش براون، قطع فواكه موسمية، خبز محمص، عسل والمربي عصير برتقال، شاي أو قهوة.

الفطور الأوروبي 5.5 ر.ع

أومليت مع اختيارك من الفطر، الجبن، البصل، الطماطم، البقدونس، لحم الديك الرومي المقعد أو الفلفل الحار.

تقدم مع بطاطس هاش براون، قطع فواكه موسمية، سلة خبز، عسل ومربي، عصير برتقال، شاي أو قهوة.

الفطور العربي 6.5 ر.ع

لبنة، حمص، زيتون، طماطم، خيار، فول مدمس وبيض شكشوكة، توست وسلة خبز عربي تقدم مع الزبدة، قطع فواكه موسمية، عصير برتقال، شاي أو قهوة.

الفطور الهندي 5.5 ر.ع

بيض مخفوق متبل، يقدم مع بطاطس بهارتا، سامبر و خبز هندي.

قطع فواكه موسمية، سلة خبز محمص، عسل ومربي، عصير برتقال، شاي أو قهوة.

إفطار حسب الطلب

عصير 1.6 ر.ع

برتقال، أناناس، تفاح، كوكتيل.

سلة المخبوزات البيتية 3.0 ر.ع

سلة 5 قطع: كرواسون (زبدة، جبنة وزعتر)، معجنات دنماركية، كرواسون الشوكولاتة.

فواكه وزبادي وحبوب 3.5 ر.ع

كورن فليكس، فروستيد فليكس، بران فليكس وأرز كريسييز مع الحليب الساخن أو البارد.

زبادي سادة أو فواكه وقطع فواكه موسمية طازجة.

أطباق البيض 2.7 ر.ع

2 من البيض الطازج: مسلوق، مقلي، مخفوق أو عجة، مع اختيارك من الفطر، الجبن، البصل، الطماطم، البقدونس أو الفلفل الحار. تقدم مع هاش براون وطماطم مشوية.

* أضف ما يصل إلى 3 مكونات 2.0 ر.ع: فطر، جبنة، لحم بقري مقعد، نقانق دجاج.

فول مدمس 2.9 ر.ع

فول مدمس عربي تقليدي مع البندورة والبصل والبقدونس المقطع، ثوم، كمون وزيت زيتون. تقدم مع خبز عربي.

الغداء والعشاء 11.30 صباحًا - 11.30 مساءً

الحساء

شورية اليوم 2.5 ر.ع
يرجى الاستفسار عن العروض اليومية.

شورية العدس 2.5 ر.ع
شورية العدس مع خبز محمص وقطع ليمون.

شورية مينستروني 2.7 ر.ع
شورية من الخضراوات الموسمية مع مرق الطماطم.

المقبلات

بروسكيتا: خبز محمص مع القليل من الثوم.

- كلاسيكا 1.8 ر.ع
مغطاة بزيت الزيتون، البلمسيك، الطماطم، الريحان وجبنة البارميزان.

- فيورنتينا 2.5 ر.ع
مغطاة بالجبنة والسبانخ وجبنة البارميزان.

كالاماري فريتي 3.8 ر.ع
حلقات مقلية مقرمشة مع صلصة التارتار.

متبل 2.0 ر.ع
الباذنجان المشوي المهروس والطحينة مع زيت الزيتون البكر الممتاز، مغطى بالرمان. تقدم مع خبز عربي.

حمص 1.5 ر.ع
الحمص المهروس والطحينة مع لمسة من الليمون والثوم، وزيت الزيتون البكر الممتاز. يقدم مع خبز عربي.

مازة باردة متنوعة 2.8 ر.ع
حمص، متبل، تبولة، فتوش. تقدم مع خبز عربي.

السلطات

فتوش 3.5 ر.ع

خس مشكل، طماطم، خيار، فلفل، بصل، مغطاة بصلصة السماق اللذيذة مع صلصة عربية وخبز مقلي مقرمش.

تبولة 2.2 ر.ع

البقدونس الطازج المفروم و النعناع والطماطم ومكعبات البصل ممزوجة مع البرغل. مغطاة بعصير الليمون وزيت الزيتون.

سلطة جاردن 3.5 ر.ع

خس مشكل ، طماطم ، فلفل رومي ، جزر ، بصل أحمر ، خيار و خل بلسميك.

سلطة يونانية 3.5 ر.ع

طماطم كرزية ، خيار ، بصل ، زيتون كالاماتا وجبنة فيتا في صلصة الخردل

سلطة سيزر 3.5 ر.ع

خس روماني مقرمش مغموس بصلصة سيزر ومغطاة بقطع خبز محمص بالأعشاب وجبن البارميزان.

سلطة كينوا 4.0 ر.ع

كينوا ، طماطم كرزية ، أوراق جرجير و حب الحمص مع تتبيله بلسميك محلية الصنع.

* إضافة: صدر دجاج مشوي 1.0 ر.ع - روبان 2.0 ر.ع

الساندويتشات والبرجر

بانيني كبريسي 3.5 ر.ع

ساندويتش ايطالي تقليدي مع شرائح الطماطم السميكة وجبنة الموزاريلا والبستو البيتية.

بانيني الدجاج 3.8 ر.ع

تتكون من مزيج لذيذ من الدجاج المشوي و الطري، شرائح الطماطم، جبنة الموزاريلا والبستو البيتية.

كلوب ساندويتش 4.0 ر.ع

يتكون من الدجاج المشوي، ديك رومي مقدد، خس، طماطم وجبنة مع صلصة المايونيز الخفيفة.

فاهيتا الدجاج 3.5 ر.ع

دجاج مشوي متبل بتوابل الكاجون مع ثلاثة من الفليفلة الملونة الطازجة وبصل، ويقدم مع بيكو دي جالو وكريمة الثوم.

كاسيديا اللحم 3.5 ر.ع

لحم بقري مفروم مع جبن مشوي داخل خبز تورتيلا ، مع كريمة حامضة وصلصة طماطم على الجانب.

البرجر الكلاسيكي 4.0 ر.ع

شريحة لحم بقري مشوية ومدخنة، مغطاة بشرائح طماطم طازجة، بصل مقرمش والخس.

برجر الجبن 4.5 ر.ع

شريحة لحم بقري مشوي ومدخن مع جبنة كريمية ذائبة، مغطاة بشرائح طماطم طازجة، بصل مقرمش و الخس.

برجر الدجاج 4.0 ر.ع

يتكون من صدر دجاج مشوي وطري، مغطى بشرائح طماطم طازجة، بصل مقرمش وخس.

* إضافة: بيض مقلي 1.0 ر.ع - لحم بقري مقدد 1.0 ر.ع

* جميع السندوتشات تقدم مع البطاطس المقلية وسلطة الجاردن.

بيتزا وباستا

مارغريتا 3.5 ر.ع

عجينة بيتية، صلصة طماطم، جبنة مبشورة.

بيتزا الخضار 4.0 ر.ع

عجينة بيتية، صلصة طماطم، جبنة مبشورة، شرائح كوسه، فلفل ألوان، مشروم.

بيتزا بيروني 4.5 ر.ع

عجينة بيتية، صلصة طماطم، جبنة مبشورة، بيروني بقري.

بيتزا الدجاج بالباربيكيو 5.0 ر.ع

عجينة بيتية، صوص الباربيكيو، جبنة مبشورة، بصل أحمر وكزبرة طازجة.

بيبي ألفريدو 3.8 ر.ع

معكرونة بالكريمة البيضاء الغنية مطهوه مع نفحة من الزبدة، الثوم وجبنة البارميزان.

فارفال روزيه 3.5 ر.ع

تقدم بصلصة طماطم كريمية الغنية مع جبنة بارميزان.

سباغيتي المأكولات البحرية 4.5 ر.ع

سباغيتي بمزيج سوتيه طازج من المأكولات البحرية وصلصة مارينارا محلية الصنع وجبن بارميزان.

بيبي أرابياتا 3.5 ر.ع

تقدم بصلصة الطماطم الحارة سوتيه مع رقائق الفلفل الحار الأحمر والبارميزان.

سباغيتي بولينيز 4.3 ر.ع

سباغيتي بصلصة الطماطم الغنية وكمية سخية من لحم البقر المفروم مع الخضار، الأعشاب وجبن البارميزان.

* إضافة: صدر دجاج مشوي 1.0 ر.ع - روبيان 2.0 ر.ع

الاطباق الرئيسية

دجاج مشوي 4.5 ر.ع

صدر دجاج مشوي وطري ، يقدم مع خضار سوتيه وإسباجيتي مع الثوم وزيت الزيتون.

فيليه بقري 7.0 ر.ع

ستيك تندرلوين مشوي مع زبدة الأعشاب. تقدم مع بطاطس، إكليل الجبل وكريمة السبانخ.

فيليه سلمون 6.8 ر.ع

من المحيط الأطلسي تقلى حتى يصبح لونها ذهبي تقدم مع البطاطس، إكليل الجبل، كريمة السبانخ وصلصة طماطم منزلية.

فيليه هامور 6.5 ر.ع

يأتيك مباشرة من بحر عُمان مشوي مع الأعشاب العطرية والخضار الورقية، يقدم مع البطاطاس المشوية والخضار السوتيه.

برياني - الدجاج 4.5 ر.ع

الخضار 3.5 ر.ع

دجاج أو خضار مطهو ببطء بنكهة التوابل الهندية ، مع طبقات من أرز بسمتي طويل الحبة ، يقدم مع طبق جانبي من الرايتا الطازجة.

دجاج بالزبدة 5.5 ر.ع

دجاج تكا هندي متبل في مرق طماطم بالزبدة يقدم مع خبز هندي وأرز على البخار.

شيش طاووق 4.5 ر.ع

أفخاذ دجاج طازجة بتتبيلة الزبادي والليمون والثوم وتوابل شرقية يقدم مع الارز بالزعفران وصلصة الثوم.

الحلويات

أم علي التقليدية 2.5 OMR

عجينة مخبوزة ، حليب ، مكسرات وكريمة.

تارت الشوكولاتة 3.6 OMR

تارت الشوكولاتة الغنية المخبوزة والمقرمشة.

تشيز كيك التقليدية 3.5 OMR

تشيز كيك الكريمة مع قاعدة بسكويت مقرمشة تقدم مع فراولة كولي.

تشيز كيك ريد بيري 3.8 OMR

تشيز كيك الكريمة مع طبقة من التوت الأحمر.

مولتن كيك الكراميل وتارت التفاح 4.5 OMR

كعكة الكراميل الدافئة والناعمة وتارت التفاح بالكراميل؛ تقدم مع آيس كريم فانيليا.

مولتن كيك الشوكولاته وباف بيس تري الفانيليا 4.6 OMR

كعكة الشوكولاتة الدافئة والناعمة و باف بيس تري محشوة بالكريمة؛ تقدم مع آيس كريم فانيليا

الأطباق الرئيسية – للحجوزات الشاملة لوجبتين أو ثلاث وجبات:

بالنسبة للحجوزات الشاملة لوجبتين أو ثلاث وجبات ، يمكن لضيوفنا اختيار طبق مقبلات واحد وطبق رئيسي واحد ونوع من الحلويات. أو 1 مقبلات، 1 شوربة / سلطة و1 طبق رئيسي.
الأطباق الرئيسية المتضمنة في للحجوزات الشاملة لوجبتين أو ثلاث وجبات هي كما يلي:

دجاج مشوي	بني دجاج	بيتزا الخضار
فيليه هامور	فاهيتا الدجاج	بيني ألفريدو
برياني الدجاج	كلاسيك برجر	فارفال روز
دجاج بالزبدة	برجر الدجاج	بيني أربياتا
شيش طاووق	بيتزا مارغاريتا	
بانيني كابريزي		

بالنسبة لأي عنصر آخر غير مدرج ، سيتم تطبيق رسوم إضافية بقيمة 3 ريال عماني.

قائمة المشروبات

موكتيل

مياه معدنية

أروى 0.5 لتر 1.2 ر.ع - 1.5 لتر 1.5 ر.ع
بيليجرينو. 0.5 لتر 2.0 ر.ع - 1 لتر 2.5 ر.ع

مشروبات ساخنة

موهيتو تفاح 2.9 ر.ع
عصير تفاح مع صودا وعصير ليمون ونعناع طازج.
بنانا كولادا 2.5 ر.ع
موز وعصير أناناس وحليب جوز الهند.
سوبر سمر ٢.٥ ر.ع
عصير أناناس وبرتقال وليمون.
ليمون بالنعناع المثلج 2.9 ر.ع
أوراق نعناع طازجة ممزوجة بعصير الليمون الطازج وشراب السكر.
مشروب غازي 1.5 ر.ع
كوكا كولا ، كوكا كولا لايت ، فانتا ، سبرايت.
مشروب الطاقة ريد بُل 2.5 ر.ع
شاي مثلج 1.5 ر.ع
عصير طازج 2.7 ر.ع
برتقال وليمون و بطيخ
اسبرسو سنجل 1.5 ر.ع
اسبرسو دبل 2.0 ر.ع
كابتشينو 2.5 ر.ع
كافيه لاتيه 2.5 ر.ع
سينامون لاتيه 2.5 ر.ع
قهوة طازجة 3.0 ر.ع
قهوة تركية 2.0 ر.ع
شوكولا ساخنة 2.7 ر.ع
قهوة عربية مع التمر 2.7 ر.ع
اختيار الشاي: أخضر، نعناع، بابونج، ياسمين 1.8 ر.ع